

TYRE SPREADER

TYRE SPREADER

AHCON has designed 2 types of tyre spreaders for easy, ergonomic and safe inspection and repair of tyres. One version is for passenger cars and the other - for truck, tractor and industrial tyres.

Common to both tyre spreader models is that they provide optimum working height thanks to which both knees and back are protected at work.

The model for large wheels (TS 9000) is designed with a very user-friendly lifting device and an integrated halogen lamp, which makes it easy to inspect the tyre and localise any damages thanks to its bright light.

REIFENSPREIZER

Für die einfache, ergonomische und sichere Inspektion und Reparatur von Reifen hat AHCON zwei Arten von Reifenspreizern entwickelt: eine Variante für PKW-Reifen und eine Variante für LKW-, Traktor- und Industriereifen.

Den beiden Ausführungen der Reifenspreizern ist gemein, dass sie eine optimale Arbeitshöhe sichern, wodurch sowohl Knie als auch Rücken bei der Arbeit geschont werden.

Das Modell für größere Räder (TS 9000) ist mit einer sehr benutzerfreundlichen Hebevorrichtung sowie einer integrierten Halogenlampe versehen, die mit ihrem hellen Licht die Inspektion des Reifens und Lokalisierung eventueller Schäden vereinfacht.

DÆKSPREDERE

Til nem, ergonomisk og sikker inspektion og reparation af dæk har AHCON udviklet 2 typer af dækspredere. En variant til personvognsdæk og en variant til lastvogns-, traktor- og industri-dæk.

Fælles for de to modeller af dækspredere er, at de sikrer en optimal arbejds højde, hvorved man kan skåne både knæ og ryg ved arbejdet.

Modellen til store hjul (TS 9000) er konstrueret med en meget brugervenlig løfteanordning samt en integreret halogenlampe, som via sit skarpe lys gør det nemt at inspicere dækket og lokalisere eventuelle skader.





TYRE SPREADER TS 9000

For inspection- and repair-work of truck-, tractor- and EM-tyres. Including 12 V halogen light. Pneumatic raising and lowering function. Working height: 895 mm.

COLOURS



7016

REIFENSPREIZER TS 9000

Für Inspektion- und Reparaturarbeit an LKW-, Traktor- und EM-Reifen. 12 V Halogen Beleuchtung. Pneumatische Hub- und Senkfunktion. Arbeitshöhe: 895 mm.

VEHICLE



TRUCK OTR

DÆKSPREDER TS 9000

Til inspektions- og reparationsarbejde på lastvogns-, traktor- og EM-dæk. Leveres inkl. 12 V halogen belysning. Pneumatisk hæve- og sænke funktion. Arbejdshøjde: 895 mm.

MAX LOAD



350 KG/771.6 LBS

MODEL	ITEM NO.	DIMENSIONS (H) X (W) X (L)
TS 9000	200 20 000NX	1.000 MM (H) X 1.200 MM (W) X 1.200 MM (L) / 39.4" (H) X 47.2" (W) X 47.2" (L)



TYRE SPREADER TS 700

For inspection and repair of passenger car tyres and commercial car tyres. Adjustable inspection lamp can be purchased separately.

COLOURS



7016

REIFENSPREIZER TS 700

Für Reifen Inspektion und Reparatur von Reifen. Eine justierbare Inspektionslampe kann hinzugekauft werden.

VEHICLE



CAR VAN 4X4

DÆKSPREDER TS 700

Til inspektion og dækreparation af person- og varevognsdæk. Justerbar inspektionslampe kan tilkøbes.

MAX LOAD



65 KG/143 LBS

MODEL	ITEM NO.	DIMENSIONS (H) X (W) X (L)
TS 700	200 40 000	1.000 MM (H) X 250 MM (W) X 850 MM (L) / 39.4" (H) X 9.8" (W) X 33.5" (L)
INSPECTION LAMP	900 40 000	220/12 25W halogen